
 

Repræsentantskabsmøde 2024 
Afholdt den 13. marts 2024 kl. 20.00 online 

 
Deltagere: KFIF (Silas, Camilla, Jonathan), Hjørring Fodtennis (Morten) SGIF (Camilla, 
Kresten og Anna), BIF (Jonas, Laura), Aalborg Fodtennis (Morten), ØKSE Fodtennis (Chip, 
Simon), Tuse IF (Carsten) Fodvolley Stavtrup (Lauge), Støvring Fodtennis (Morten) samt 
Frederik Vestergaard 

 

1  Velkomst 

Anna bød alle velkommen til årets Generalforsamling.  

2 Fodtennis Danmark 2024 og fremadrettet 

 
 

3 Kort om Motivu 

 

4 Repræsentantskabsmøde 

1. Konstatering af fremmødte 
9 ud af 17 klubber deltog ved mødet.  
Aalborg Fodtennis: Morten Petersen * 
Brødeskov IF: Laura Bo Bojesen *, Jonas Andersen* 
Fodvolley Stavtrup: Lauge V. Rasmussen * 
Hjørring Fodtennis: Morten Petersen * 
KFIF: Silas Agerskov *, Camilla Hyllested *, Jonathan M. N. Nielsen 
SGIF Fodtennis: Camilla Ø. Friberg*, Anna A. Friberg*, Kresten J. Jensen 
Støvring Fodtennis: Morten Petersen * 
Tuse IF: Carsten T. Christensen * 
ØKSE: Chip*, Simon Møller* 
Derudover Frederik Vestergaard (bestyrelse)  
 
*Har stemmeret 
 

2. Valg af dirigent og stemmetællere 



 
Jonas Andersen og Frederik Vestergaard blev valg som stemmetællere, mens 
Camilla Østrup Friberg blev valgt som dirigent. 
 

3. Hovedbestyrelsens beretning til godkendelse 
 
Bestyrelsens beretning om 2023 
Jeg vil først og fremmest gerne takke alle medlemmer, frivillige, trænere og 
samarbejdspartnere for den store indsats og engagement gennem 2023. Uden jer havde vi ikke 
nået i nærheden af de resultater, vi har set i løbet af det forgangne år. Sammen har vi gennem 
de seneste 3 år afviklet 366 events og engageret hele 13.000 personer i fodtennisaktiviteter. 
Det er noget, vi kan være stolte af.  
 
I løbet af 2023 har vi kunne byde 5 klubber velkommen: Aalborg Fodtennis (tidligere FK 
Fjordsiden), Frederiksberg Fodtennis Klub, Hjørring Fodtennis, Støvring Fodtennis og Sunds IF. 
Disse klubber er ved at etablere sig i fodtennisforbundet, og vi har fortsat en vigtig opgave i at 
hjælpe dem godt i gang.  
 
Der har været god aktivitet rundt i klubberne. Særligt vil vi fremhæve indsatsen på 
juniorområdet, som flere klubber har kastet sig ud i, i løbet af året. Det er en vigtig indsats for 
at skabe synlighed omkring fodtennis og et bredt rekrutteringsgrundlag, men også for at 
udvikle stærke foreninger i god balance.  
 
Nationalt har vi også haft nogle gode tiltag. Vi har bl.a. implementeret RankedIn og med det, 
udviklet en ny struktur på Ligaen, så alle gennem hele sæsonen har mulighed for at spille sig op 
og ned i tabellen uanset udgangspunktet ved sæsonstart. Samtidig er Ligaen blevet meget 
mere fleksibel, så man kan deltage, når man har mulighed for det, men omvendt ikke 
udelukkes, når det falder sammen med tante Odas 60års. Og hvad jeg selv er særligt godt 
tilfreds med er, at Liga-tilmeldingen ikke længere lukkes ved sæsonstart. Det er nu også muligt 
at deltage midt i sæsonen, og endda også, hvis ikke man er en del af en fodtennisklub. Vi er 
meget begejstret for den fleksibilitet vi nu kan give vores medlemmer, og tror på, at det bliver 
en vigtig milepæl i forhold til den fremtidige udvikling af Fodtennis Danmark.  
I 2023 tog vi første skridt, og vi glæder os rigtig meget til at se evalueringen, og følge de 
kommende års videre udvikling.  
 
På den internationale bane har vi også skabt store resultater i årets løb. Ved EM i Cypern var 
15 spillere med til at levere en historisk medaljehøst. Først og fremmest vandt vi den første 
slutrundemedalje nogensinde på herresiden. Juniorholdet hentede den første danske 
sølvmedalje nogensinde på juniorsiden, og 2 bronzemedaljer i U21-mix. Og så vandt damerne 3 
flotte sølvmedaljer. 7 medaljer blev det til i alt på de 13 mulige kategorier.  
 
2023 har været et år, vi med stolthed kan kigge tilbage på. Men 2023 har på mange måder 
også været et helt særligt år, hvor vi jo har afsluttet vores udviklingsprojekt, FodteX, støttet af 
Nordea-Fonden. De seneste 5 år har vi oplevet en ubeskrivelig udvikling, som forbund. Fra at 
være 2 klubber med få medlemmer og uden faste aktiviteter, til i dag, at bestå af 17 klubber, et 
væld af turneringer og arrangementer, ca. 100 turneringsaktive seniorspillere, og ikke mindst 
rigtig dygtige og engagerede ildsjæle rundt i hele landet.  



 
 
Men afslutningen på en ting betyder også starten på noget nyt. For Fodtennis Danmarks 
vedkommende betyder det, at vi efter projektets afslutning skal tilbage til at drive og udvikle et 
forbund 100 % ud fra frivillige kræfter. Det kommer til at kræve noget andet af os i bestyrelsen, 
og af klubberne. Vi skal i langt højere grad være fælles om at løfte opgaverne. Og vi kommer til 
i bestyrelsen i langt højere grad at række hånden ud, og bede om hjælp med alt fra 
administrative opgaver til turneringsafvikling og udviklingstiltag. Men det ser vi ikke som en 
dårlig ting. Vi ser det som en oplagt mulighed for at vi kommer endnu tættere på hinanden, og 
hjælper hinanden med det vi hver især er bedst til, eller mest motiveret for. Men også som en 
mulighed for at lægge mere ansvar ud i klubberne og give en større lokal indflydelse. I 
bestyrelsen har vi gennem det seneste år, sammen med Camilla, lagt en plan, som skal tage os 
alle godt med igennem denne forandring. Så vi er helt trygge, og glæder os til i de kommende 
års samarbejde.   
 
Vi håber, at I også vil se mulighederne og har lyst til at give en hånd med.   
 
På vegne af bestyrelsen,  
 
Anna Alsing Friberg 
Formand i Fodtennis Danmark 

 
 

4. Fremlæggelse af revideret regnskab for det sidst afsluttede regnskabsår til 
godkendelse samt gennemgang af bestyrelsens budget for det kommende 
år. 

 
Regnskabet i 2023 bærer præg af et år med meget aktivitet. Der har været en 
stigning i forhold til sponsorater, ligesom en del udgifter har ligget i projektet.  
 



 

 
 
Regnskabet blev godkendt af alle. 
 
Budget:  
Projektet er afsluttet og det sidste arbejde omkring afrapportering og regnskab er 
ved at blive afsluttet. Når det er sendt ind til Nordeafonden og godkendt fremsendes 
budgettet til alle klubber.  
  
 
 
 
 

5. Fastsættelse af kontingenter samt indskud for det kommende år 
 
Anna gennemgik kontingentsatserne som blev vedtaget ved 
repræsentantskabsmødet i 2023. 

 
Der blev lagt op til nedenstående model med få prisjusteringer. Dette blev 
enstemmigt vedtaget (de gule er ændringer), ligesom ligaafgifter slettes. Dette 
skyldes, at det bliver en del af spillerlicensen.  
 



 

 
 
 
Kontingentsatserne blev godkendt af alle. 
 

6. Behandling af indkomne forslag 
Vedtægtsændringer:  
Der blev lagt op til følgende ændringer i vedtægterne:  
 

• §5.1: Bestyrelsen består af 1 formand, 1 næstformand, 1 kasserer og 1-2 
medlemmer → Bestyrelsen består af mellem 5 og 9 personer herunder 
1 formand, 1 næstformand, 1 kasserer 

• §8.3: Ved køb, pantsætning eller salg af fast ejendom eller for beløb 
over 10.000 kr. kræves dog underskrift fra den samlede bestyrelse → 
Ved køb, pantsætning eller salg af fast ejendom eller for beløb over 
40.000 kr. kræves dog underskrift fra den samlede bestyrelse   

• §20: Hele afsnittet slettes, da vi ikke længere har et forretningsudvalg 
• §21.1: Som medlem af Fodtennis Danmark kan udelukkende optages 

fodtennisspillende foreninger i Danmark → Som medlem af Fodtennis 
Danmark kan udelukkende optages fodtennisspillende eller 
fodtennisrelaterede foreninger i Danmark  

• §24. 1 + 2: Udmeldelse af en forening skal være vedtaget på 
vedkommende forenings generalforsamling + Udmeldelse skal 
meddeles skriftligt til Fodtennis Danmarks Hovedbestyrelse og 
ledsages af en underskrift af forhandlingsprotokollen om beslutningen 
samt evt. ubetalt kontingent for indeværende år. → Udmeldelse skal 
meddeles skriftligt til Fodtennis Danmarks hovedbestyrelse og 
ledsages af referat fra klubbestyrelsens beslutningen om udmeldelse 
samt evt. ubetalt kontingent for indeværende år 

 
Ændringerne blev enstemmigt godkendt. 



 
 

7. Fremlæggelse af Fodtennis Danmarks strategi og primære aktiviteter for den 
kommende periode til godkendelse. 

   
Strategien blev gennemgået.  
 
Medlemstal:  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

8. Valg til hovedbestyrelsen, samt suppleant 
Følgende personer er på valg:  
Næstformand: Jonas Andersen (genopstiller ikke) 
Kasserer: Anja Hønnerup (genopstiller) 
Medlem: Frederik Vestergaard (genopstiller) 
Derudover har Jesper Østrup Friberg valgt at træde ud som medlem og Anna Alsing 
Friberg har valgt at træde af som formand. 
Følgende er på valg som medlemmer: 
Medlem 1: Jonathan Muxoll Nellemann Nielsen 
Medlem 2: Camilla Østrup Friberg 
Medlem 3: Simon Møller 
På valg til formand: Jonas Andersen 
På valg til næstformand: Anna Alsing Friberg 
 
Alle blev enstemmigt valgt til posterne. 
 
 

9. Valg af revisor, samt suppleant 
Revisor: Jan Brodersen (genopstiller) 
Suppleant: Morten Alsing Hyllested (genopstiller) 

Antal foreninger: 

Jylland: 9 

Fyn: 1 

Sjælland og øerne: 9 



 
 
Begge blev genvalgt til posterne.  
 

10. Eventuelt 
De nye røde bolde blev drøftet, da de føles en smule anderledes. Det er op til 
klubberne der afvikler et stævne at vælge bold. Alle baner skal spille med samme 
bold. Til SM og JM bestemmer værtsklubben, hvilken bold der spilles med (angives 
ved tilmelding). Ved DM spilles med den sorte Gala-bold.  
Bolde skal altid overholde reglementet.  
 
Derudover blev der spurgt til antal af ligadage, hvor ønsket var færre dage. Sidste år 
ønskede mange spillere at der skulle spilles flere dage, og derfor har vi udviklet den 
fleksible turneringsstruktur. Man kan til en hver tid vælge, om man kun vil spille nogle 
dage.  
 

5 Ranglisteinfo 

En arbejdsgruppe har arbejdet med udviklingen af ligaen, så vi i højere grad kan 

benytte Rankedins funktioner. Derfor laves singleturneringen om, så der i kommende 

sæson er en rangliste. I slutningen af sæsonen afvikles en Final 8, hvor de 4 bedste 

fra Sjælland møder de 4 bedste fra Jylland. Der blev præsenteret et udkast til 

turneringen, som der arbejdes videre med i bestyrelsen.  

Der blev spurgt til en kortere tilmeldingsfrist før stævnet. Det er op til frivillige, og 

derfor skal der være en fleksibilitet. Forslaget tages med videre i arbejdet med 

turneringen. 

8 Eventuelt 

Intet at referere. 

 

  


